
 

 

Protokół  

z dnia 3 lutego 2016 roku 

ze spotkania Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z mieszkańcami oraz Radą Osiedla Śródmieście 

 

   

Uczestnikami spotkania byli mieszkańcy osiedla i Rada Osiedla Śródmieście oraz:  

1. Prezydent Miasta Kędzierzyn-Koźle – Sabina Nowosielska.  

2. Z-ca Prezydenta – Artur Maruszczak 

3. Radna Rady Powiatu  - Jaku Gładysz 

3. Inspektor Wydziału AG Urzędu Miasta – Dorota Tomala (protokolant). 

4. Specjalista ds. medialnych Urzędu Miasta – Jarosław Jurkowski. 

5. Media 

 

 

Prezydent Miasta w kilku słowach wprowadzenia przedstawiła obecnym zasady podziału 

środków do Budżetu Obywatelskiego. Następnie Prezydent A. Maruszczak omówił zadania 

już wykonane w osiedlu oraz te które zostaną zrealizowane. Wspomniał również o wpisanych 

do budżetu Miasta na ten rok. 

 

1. Wykonano modernizację hali sportowej i pływalni. Jest już projekt na modernizacje 

II piętra 

2. Wybudowano parkingi przy ul. Lompy, Plebiscytowej. W budowie są przy ul. Damrota 

32A-D. Poszerzony będzie zakres remontowy i powstaną też od ul. 1 Maja do Lompy.  

3. Trwają prace remontowe przy ulicach 1 Maja, Damrota i Lompy.  

4. Modernizowano SP nr 6. 

5. Zmodernizuje się teren wokół garaży przy ul. Wojska Polskiego. Powstaną tam na 

terenach należących do Gminy parkingi. Wprawdzie przy Centrum Inwestora Polskiej 

Izby Gospodarczej, ale będzie ogólnodostępny. 

6. Będzie przebudowana ul. Wojska Polskiego. 

7. Rusza dalszy etap przebudowy al. Jana Pawła. Będzie ona zwężona z dwoma pasami 

ruchu. Pojawi się ścieżka rowerowa, jednak deptaka nie będzie. Nie będzie oświetlenia 

przy Restauracji Kosmos-pojawi się tam rondo.   

 

Pojawiły się także pytania i wątpliwości przybyłych na spotkanie: 

 

1. Prośba mieszkańców złożona na piśmie o robienie ukośników przy chodnikach. 

2. Przy ul. Grunwaldzkiej 1-3 źle zrobiona droga po wykonanej kanalizacji.  

3. Po remoncie ul. Kościelnej  nie odpływająca woda po opadach zalewa ul. Zaścianek. Nie 

jest ona utwardzona i brodzi się po kostki w wodzi. Brakuje do zrobienia ok. 300m. 

4. Poszerzyć wjazd od  ul. 1 Maja 10 na Damrota. O to mieszkańcy wnioskowali w piśmie. 

5. Sugestie mieszkańców, aby przebudować ulicę pod wiaduktem poprzez poszerzenie 

chodnika i umiejscowienie go tylko z jednej strony. Ułatwi to mijanie przechodniów 

z wózkami czy rowerami. Prośba o uwzględnienie tego w czasie zaplanowanego 

remontu. 

Prezydent powiedziała, iż jest ciekawe rozwiązanie. Na razie Urząd czeka na wycenę 

kosztów budowy tunelu pod wiaduktem. Mogą się jednak w tym temacie pojawić 

problemy, gdyż w tym miejscu był swego czasu cmentarz. 



 

 

6. Obecni na spotkaniu zaproponowali trasę ścieżki rowerowej wzdłuż ul.  Kozielskie do 

Al. Jana Pawła przez Tartaczną a po utwardzeniu kawałka obwodnicy ok. 30-40 

metrów dalej trasa rowerowa do ul. Dworcowej. 

Prezydent A Maruszczak stwierdził, że faktycznie przyjrzy się złożonej 

propozycji.  
7. Pomiędzy ul. Wojska Polskiego a 11 Listopada po opadach utrzymują się bardzo duże 

kałuże. 

8. Prośba do władz  Miasta, aby współfinansować z ZOZ-em naprawę chodnika za 

przychodnią wzdłuż ul. 11 Listopada. 

9. Zwrócono uwagę na wyjątkową złą współpracę z Czystym Regionem. Mała 

częstotliwość odbioru materiałów wielkogabarytowych. Nie mieli możliwość wnieść 

swoich uwag i sugestii do nowo tworzonego regulaminu. 

Prezydent stwierdziła, iż ten problem wyraźnie leży w gestii Czystego Regionu. 
10. Zwiększyć zdecydowanie ilość koszy na śmieci i ławek. 

11. Konieczne jest ogradzanie piaskownic dla dzieci. Najlepiej całych terenów pod plac 

zabaw. 

12. Prośba do urzędników, aby osłonić, zabezpieczyć, odgrodzić drzewa wokół których 

pracownicy kosza trawę. Obecnie każde z nich jest uszkodzone przez maszyny 

koszące.  

Prezydent obiecała zapoznać z problemem urzędników. 
13. Przy ul. Damrota do 1 Maja ktoś bezprawnie wyciął drzewo, firmy koszące trawę nie 

sprzątają ani jej, ani liści. Jest brudno w osiedlu. Prośba, aby wpłynąć na władze 

Powiatu o większa dbałość o ich własność. 

Prezydent powiedziała, iż są w stałym kontakcie z Powiatem i interweniują 

zawsze kiedy jest potrzeba. Drogi powiatu i Miasta łączą się dlatego o estetykę 

muszą dbać oba samorządy. 
14. Padały kolejno pytania o to czy jest pomysł na ul. Tartaczną, czy są przekroczone pyły 

w mieście, czy MZEC podejmie próbę  podłączenie sieci ciepłowniczej do ul. 

Bałtyckiej czy szkoły nr 6. Czy firmie Brayla za długi jakie ma wobec Gminy zostanie 

zabrany teren? 

15. Przedstawiciel wspólnoty zaapelowała o interwencję i sprawniejsze wydawanie 

decyzji administracyjnych w tym przypadku w odniesieniu do budowy altan 

śmietnikowych czy kontynuowania dzierżawy już powstałych. Na pisma czekają już 

pół roku. 

Prezydent A. Maruszczak zapewnił, że teraz gdy nie ma już wakatu i mamy 

architekta miejskiego tempo prac jest wyraźnie widoczne. Powoli są prostowane 

zaległości powstałe w czasie długotrwałego chorobowego byłego pracownika.  

 

 

Na tym skończono protokół. 

  

 

 

 

 
Protokolant 

Dorota Tomala 


